
Com porta això de sortir en pantalla
cada día per TV3?

Amb moltíssima responsabilitat. Ara
he après a transformar tota la pressió en
empenta, però impressiona molt.

Vostè ho fa en un telenotícies líder
d'audiència.

Això suma més pressió encara, ja que
totes les coses i productes que fem i ofe¬
rim es miren amb lupa. I el mateix passa
amb els mitjans econòmics amb els quals
comptem, amb el producte final... Real¬
ment el fet de ser líders és molt recon¬
fortant i, gratificant perquè significa que
fem bé la nostra feina, però també som
conscients que si un dia no atinem tant i
ens desviem una mica del bon camí, ens
poden caure crítiques, queixes... Afortu¬
nadament, tinc l'oportunitat de treballar
amb un bon equip i tothom és conscient
del paper que té i ha de jugar la televisió
pública a Catalunya.

Quin ha de ser el seu paper?
Jo crec que ha de ser plural, repre¬

sentatiu, ha d'informar dels temes més
generals sense oblidar ningú... 1 al mateix
temps els professionals hem d'entendre
que hem de ser capaços de revisar tota la
feina que fem des d'una vessant crítica i
exigent.

TV3 fa bona televisió?
A mi em sembla que el resultat global i

general de la programació de TV3 és bona.
Encara té nervis quan surt en antena?
Nervis... sempre. A la tele cada dia

és diferent. Sempre passen coses en
l'últim moment. L'experiència, però, fa
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Maria Fernández i Vidal (La Roca del Vallès, 18-4-1985).
Periodista. Llicenciada en Oèncles de la Comunicació per
laUniversitatAutonòma de Barcelona (UAB), l'any 2007,
Inicià la seva singladura professional en diversos mitjans
d'Informació de la comarca, entre els quals Granollers
TV, sota la direcció de CTL (Catalana de Televisió Local),
on va dur a terme diverses tasques: cTENG -periodista
que enregistra, edita, escriu I posa veus a les peces-1de
presentadora de TInfarmatiu. Després deferies pràctiques
de llicenciatura a TV3, va arribar al Canal 3/24 com
a presentadora d'esports. Un nou pas endavant II va
permetre, des delmes de setembre de Tany 2012, passar a
ser la conductora d'esports del Telenotícies Migdia de TV3,
TInfarmatiudemajor audiència actualment a Catalunya.
Compromesa amb els valors I objetíus que segons ella
han de complir les televisions públiques (rigor, pluralitat,
servei...), la Maria segueixde prop la realitat social I cultural
del dia a dia delmunicipi on viu, formantpart de TAssoclacló
d'Amics del Pessebre Vivent de la Torreta, del seu grup de
teatre I de la Comissió de Festes. Tanmateix, forma partde
TEscola Municipal de Música, on estudia plano. LaMaria,
que es mostra encantada de viure a la Roca, està casada
amb TonI Femóndez.

PRESENTADORA D'ESPORTS DEL
TELENOTÍCIES MIGDIA DE TV3

Maria

Fernández
M agrada implicar-me
amb les notícies"

que afronti les coses d'una manera ben
diferent a quan vaig començar i això em
permet poder concentrar-me més en els
continguts.

Què diria a aquells que consideren
que els esports de TV3 són esports Bar-
ça?

És una qüestió de representativi-
tat i d'èxit esportiu. Jo trobo que no es
descuida gens, al contrari, es mima, als
aficionats de l'Espanyol, del Girona, corri
passa en aquests moments... Intentem i
treballem per a ser equànimes a nivell de
representació, ja que tenim clar que no
només podem centrar-nos en el Barça.

Era necessari oferir tanta quota de
pantalla al Neymar?

Han coincidit moltes coses: final de
temporada, anunci del fitxatge considerat
estrella de l'any... Sense oblidar que la seva
presentació va comptar amb l'assistència
al Nou Camp de més de 56.000 persones.
Això deu voler dir alguna cosa, oi? Qui
desperta esportivament ara tanta curiosi¬
tat com ell?

Què K agrada més: presentar o fer
notkies?

M'agrada estar implicada amb les no¬
tícies, per tant i si tinc temps, faig el que
puc. A mi, m'agrada escriure les entrades
de les notícies que després llegiré i saber
com quedarà el producte final.

Com viu el moment de rumors i reta¬
llades que diuen afectaran la Corporació
Catalana de Televisió?

Són temps d'incertesa i d'un cert
desànim, però hem de ser conscients que.

malgrat tot, ens hem d'esforçar al màxim
per fer les coses bé. La situació, professio¬
nalment parlant, és una mica trista, ja que
sents parlar de possibles retallades i et fa
por que això pugui afectar a la televisió
pública que tots defensem.

Quina opinió li mereixen les no¬
ves possibilitats a nivell periodístic
d'Internet...

La situació és complexa. Jo m'ho mi¬
ro tot plegat amb una mica de recel en
la mesura que els nous sistemes de la
xarxa (facebook, twitter...), sembla que
en alguns casos van en clara contradicció
amb algunes de les virtuts que ha de te¬
nir l'essència del bon periodisme, entre
les quals el fet de contrastar sempre les
notícies. Ara sembla que més que el rigor
preval la immediatesa.

Per què H ha servit el seu pas pels mi¬
tjans de comunicació comarcals com va
ser en el seu cas Granollers TV?

A mí m'ha servit moltíssim i recordo
satisfactòriament aquella època en la que
feia de tot: entrevistava, editava, presen¬
tava... Vaig treballar amb un bon grup
d'amics i bons professionals. Només tinc
que bons records. I com a escola de pràc¬
tiques, em resultà de gran utilitat.

Presenta els
esports al
Telenotícies

Migdia de
TV3, una
responsabilitat,
però, que
comparteix
amb d'altres
vinculades a

nivell social i
cultural amb
l'Associació
d'Amics del
Pessebre Vivent
de la Torreta de
la qual Forma
part.
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